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Inleiding 
 

 

Met trots presenteren wij het beleidsplan voor het komende bestuursjaar. Het plan dat voor u ligt is 

ontstaan vanuit het bundelen van onze ideeën over hoe Jonge Democraten Utrecht (JDU) haar leden 

politieke inhoud, ontplooiing en gezelligheid kan bieden. Dit jaar sturen we onder andere aan op het 

betrekken van een meer diverse groep leden. Dat betekent meer vrouwelijke JD’ers en werven buiten de 

gebruikelijke overwegend universitaire kringen. Ook willen we leden faciliteren in vaardigheden als 

debatteren en enthousiasmeren voor het schrijven van moties en andere vormen van politieke 

agendering. Met concrete plannen op deze -en andere- gebieden gaan we vol enthousiasme het 

bestuursjaar tegemoet. Dit doen we met één doel voor ogen: het toevoegen van een duidelijke eigen 

stempel aan de goede basis die eerdere besturen legden. 

 

In het beleidsplan presenteren we de plannen die we willen realiseren voor het einde van ons bestuursjaar. 

Na een korte persoonlijke introductie volgen zes hoofdstukken, die elk een aspect van de vereniging 

behandelen. Eén hoofdstuk mocht daarbij zeker niet ontbreken: ‘Tweede Kamerverkiezingen 2017’. Als 

politieke jongerenorgansatie (PJO) willen wij deze verkiezingen aangrijpen om een of meerdere 

activiteiten te organiseren. De aandacht die de politiek in de aanloop hier naartoe krijgt is iets wat we gaan 

gebruiken om jongeren binnen én buiten de JDU aan te spreken. 

 

Het beleidsplan schept verwachtingen voor wat wij met ons bestuur dit jaar gaan doen. Samen zullen we 

hard werken om deze verwachtingen waar te maken. Onze Afdeling kent een traditie van enthousiaste 

leden die het meeste uit zichzelf en de vereniging willen halen. Vanuit die gedachte roepen we iedereen 

dan ook op mee te denken over hoe de vereniging nóg beter kan. Ook zullen er volop kansen zijn om naast 

deelname aan de werkgroepen te helpen bij het organiseren van het Kerstbenefiet of de Twinning. Wij 

gaan ons best doen om er een leuk, leerzaam en inhoudelijk jaar van te maken. Voor nu wens ik u veel 

leesplezier en graag tot snel bij een van de vele activiteiten! 

 

 

Heine ten Hoeve 

Voorzitter 
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Heine ten Hoeve - Voorzitter 

Mijn naam is Heine ten Hoeve. Ik ben 23 jaar oud en ik doe de master 

Internationale Betrekkingen. Aan het einde van mijn studententijd zocht 

ik inhoud en vond dat bij de JDU. De mogelijkheden voor ontplooiing 

bleken eindeloos. Ik begon in de Werkgroep Internationaal, waar ik 

Voorzitter werd. Het opzetten van activiteiten vond ik leuk, net als de 

ongedwongen en gezellige sfeer in de Vereniging. Dit motiveerde mij om 

Voorzitter van de JDU te worden. Ik zal functioneren als gezicht van de 

Afdeling en de koers van ons bestuur bewaken. Belangrijk voor mij is de 

band met andere PJO’s en de persoonlijke ontwikkeling van leden. Ik kijk 

ernaar uit om er samen met dit enthousiaste bestuur een topjaar van te 

maken. Tot snel! 

 

 

 

Michiel Lemmers - Secretaris 

Ik ben Michiel Lemmers, 26 jaar en sinds het afronden van mijn studie 

Geschiedenis werkzaam als Trainee Informatiemanagement. Dit jaar zal 

ik me volledig storten op de allermooiste - en stiekem belangrijkste - 

functie binnen het bestuur, namelijk die van Algemeen Secretaris. 

Komend jaar wil ik mij, naast het notuleren en eindeloos mailtjes 

beantwoorden, vooral bezig houden met het informatiebeheer van de 

vereniging. Naast het beheren van kennis en structureren van informatie 

op bijvoorbeeld de website, wil ik ook beginnen met het opzetten van een 

fotoarchief. Ten slotte gaat het natuurlijk een ongelofelijk spannend en 

interessant verkiezingsjaar worden. Ik heb er zin in! 

 

 

 

 

Luisa El Ouardiji - Penningmeester 

Mijn naam is Luisa El Ouardiji, 23 jaar en, na zes jaar onderdeel uit te 

hebben gemaakt van het Utrechtse studentenleven, ben ik inmiddels 

bijna klaar met mijn studie Rechten. Ik ben vorig jaar lid geworden van de 

JDU met de intentie meer betrokken te raken bij de (Utrechtse) politiek. 

Aankomend half jaar zal ik Penningmeester zijn van de Afdeling. Ik  vind 

het een eer om het geld van de Afdeling te mogen beheren. Ik streef 

ernaar de transparantie en toegankelijkheid van het financiële beleid te 

behouden en te onderzoeken hoe het geld nog efficiënter besteed zou 

kunnen worden. Daarnaast wil ik - als algemeen bestuurslid - graag 

meedenken over hoe we, zeker met het oog op de aankomende Tweede 

Kamerverkiezingen, de JDU nog  beter op de kaart kunnen zetten. 
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Bas ter Brugge – Pers & Politiek 

Mijn naam is Bas ter Brugge, 22 jaar en masterstudent Geneeskunde aan 

de Universiteit Utrecht. Sedert bijna anderhalf jaar ben ik lid van de JDU, 

waar ik mij direct heb aangesloten bij de Werkgroep Zorg. In deze 

werkgroep ben ik een half jaar vicevoorzitter geweest. Mijn steentje 

willen bijdragen aan deze gezellige vereniging en ervaren wat besturen 

inhoudt, zijn voor mij drijfveren om lid te zijn van het huidige bestuur. 

Mijn speerpunt is het jullie behulpzaam zijn bij het schrijven van moties 

en (lokale) persberichten. Ik sta voor jullie klaar dit jaar; stuur me gerust 

een mailtje of schiet me aan. 

 

 

 

 

 

Rozemarijn van Spaendonck - Werkgroepen 

Mijn naam is Rozemarijn van Spaendonck, 25 jaar en promovendus in het 

strafrecht aan de Universiteit Utrecht. Het afgelopen jaar ben ik actief 

geweest bij de JDU als voorzitter bij de lokale Werkgroep Justitie & 

Veiligheid. Dit jaar ga ik als Bestuurslid Werkgroepen proberen leden te 

verleiden om actief te worden en te blijven bij onze Afdeling. Dat 

betekent dat de sfeer en samenwerking in de werkgroepen goed moet 

zijn én dat er mooie activiteiten georganiseerd worden die ook minder 

actieve leden prikkelen om een keer te komen kijken. Met de 

verkiezingen op komst belooft het een goed jaar te worden! 

 

 

 

 

 

Taco Brinkman – Organisatie (Ad Interim) 

Mijn naam is Taco Brinkman, 21 jaar en derdejaars Rechtenstudent. Ik 

ben sinds kort actief lid van de JDU en de sfeer is mij direct goed bevallen. 

Dit jaar ga ik voor de functie Bestuurslid Organisatie. Dat betekent dat ik 

mij voornamelijk bezig zal houden met evenementen buiten de 

maandagavond, zoals de Twinning en het Kerstbenefiet. Naast de 

bekende activiteiten van vorig jaar wil ik dit jaar onderzoeken welke 

mogelijkheden er zijn voor nieuwe activiteiten. Mocht je een goed idee 

hebben, stuur mij dan een mailtje of schiet mij aan tijdens de borrel! 
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Marit Gorissen – Promotie 

Mijn naam is Marit Gorissen, 20 jaar oud en ik studeer Rechten aan de 

Universiteit Utrecht. Ik ben sinds januari actief lid bij de JDU omdat ik 

naast mijn studie meer inhoud en gezelligheid zocht. Bij de JDU voelde ik 

mij meteen welkom. Als Bestuurslid Promotie wil ik dit graag 

voortzetten. Met het oog op de Tweede Kamerverkiezingen komend jaar 

wil ik leuke acties uitvoeren om zo nieuwe leden te werven en om de JDU 

extra in de schijnwerpers te zetten. We zijn zo’n mooie Afdeling, die moet 

gezien worden! 
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Interne Organisatie 
 

Onze Utrechtse Afdeling van de JD is een van de grootste en meest succesvolle afdelingen van Nederland. Om een 

dermate grote afdeling op een efficiënte manier te besturen hebben verscheidene voorgangers grote stappen 

gemaakt op organisatorisch vlak. Toch valt er winst te behalen op het gebied van de interne structuur van onze 

Afdeling. Via de volgende punten wil het Bestuur hier concreet aan gaan werken in het komende jaar. 

 

 

Informatiebeheer 

De JDU is een organisatie waar mensen zich op allerlei vlakken kunnen ontplooien, zeker als ze een jaar in 

een werkgroep of het Bestuur hebben gezeten. Veel mensen verdwijnen echter na enkele jaren actief te 

zijn geweest vrij snel uit beeld, waardoor veel van de opgedane kennis verloren gaat voor nieuwe 

lichtingen JD’ers. Het is de ambitie om komend jaar te kijken hoe dit verlies beperkt kan worden.  

 

Als eerste willen we actiever aan de slag gaan met het digitale archief van de Afdeling. Dit doen we door 

zelf meer structuur aan te brengen in het archief en concreter beleid op te stellen over welke documenten 

wel of niet archiefwaardig zijn. Ook zullen werkgroepen aangespoord worden om belangrijke documenten 

zoals draaiboeken voor activiteiten aan te leveren bij het Bestuur, zodat deze ook toekomstige generaties 

tot nut kunnen zijn. 

 

Een van de meest concrete voorbeelden van verbeterd informatiebeheer wordt het schrijven van een 

jaarverslag. Als tegenhanger van dit beleidsplan zal het Bestuur aan het eind van het bestuursjaar een 

jaarverslag presenteren, in plaats van de huidige individuele bestuursverantwoordingen. Naast dat elk 

Bestuurslid hierin verantwoording zal afleggen over zijn bestuursjaar, zullen in dit jaarverslag ook alle 

werkgroepen aan het woord komen. Op deze manier ontstaat er een concreet document waarin de 

belangrijkste informatie over het Afdelingsjaar te vinden is, raadpleegbaar voor volgende besturen en 

werkgroepen. 

 

Fotobank 

Naast het bijwerken van het huidige archief willen we dit jaar ook starten met een nieuwe tak van het 

archief, namelijk een fotobank. Al jaren worden er tijdens activiteiten van de JDU foto’s gemaakt. Jammer 

genoeg verschijnen deze tot nu toe lang niet altijd op de website of op Facebook en verdwijnen ze op deze 

manier snel weer uit beeld. Door het beeldmateriaal van onze Afdelingsactiviteiten op eenzelfde 

structurele manier op te slaan als de andere documenten kunnen we dit beter bewaren voor de toekomst. 

Naast een start te maken met een fotobank willen we dit jaar ook actief (oud-) leden van de Afdeling 

vragen eventueel beeldmateriaal over te dragen. 

 

Website 

Met een nieuwe, verbeterde landelijke website in het vooruitzicht is het ook tijd om kritisch te kijken naar 

de manier waarop we onze Afdelingswebsite gebruiken. Op het moment verschilt de informatie op de 

website nauwelijks van de informatie die via Facebook wordt verstrekt. Dit jaar willen we proberen om de 

website efficiënter te gebruiken. Waar op Facebook de activiteiten van de Afdeling staan, willen we 

proberen op de website naast de concrete informatie ook extra verdieping te bieden zoals artikelen van 

sprekers en een uitgebreidere selectie foto’s van activiteiten. 
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Ledenbinding 
 

De actieve leden zijn de motor van deze Afdeling. Van de maandagavond en andere inhoudelijke activiteiten tot 

borrels en sociale bijeenkomsten, de leden zijn onmisbaar. Bestuur Ten Hoeve werkt dit jaar aan het motiveren 

van bestaande leden en ook aan het aantrekken van nieuwe leden. Het Bestuur wil aankomend jaar de nadruk 

leggen op het aantrekken van een groep leden met een grote diversiteit. 

 

 

Diversiteit 

Het grootste deel van de JDU leden is student of recent afgestudeerd. Wij denken dat het waardevol is als 

er meer leden worden aangetrokken uit andere delen van de samenleving. Tijdens de avonden van de JDU 

wordt de maatschappij besproken en proberen we deze op zoveel mogelijk manieren te belichten om zo 

nieuwe inzichten te verwerven. Een meer diverse groep mensen zal die discussie alleen maar 

interessanter maken. Ook dit jaar zal er weer een Scholentour worden georganiseerd. Om jongeren te 

enthousiasmeren voor de politiek en een lidmaatschap voor de JDU bezoeken we dit jaar met de tour ook 

een MBO. 

 

Vrouwenparticipatie 

Er zijn meer mannen lid van de Afdeling, terwijl Utrecht toch echt een vrouwenstad is. Het is mogelijk dat 

er obstakels zijn waardoor vrouwen besluiten niet lid te worden van de JDU. Dit jaar zullen wij dan ook 

proberen uit te zoeken waarom minder vrouwen actief zijn en verder proberen meer vrouwen actief te 

maken in de Afdeling.  

 

Op landelijke niveau is de groep FemDem opgericht om de kansen voor vrouwen binnen de JD te 

vergroten. Het Bestuurslid Werkgroepen is aangesteld als ambassadrice voor het contact met FemDem. 

Wij zullen ontwikkelingen binnen FemDem in de gaten houden en waar mogelijk ondersteunen bij haar 

activiteiten. 

 

Alumnibeleid 

Het is de afgelopen jaren opgevallen dat veel oud-bestuursleden vrij snel minder actief worden na hun 

bestuursjaar. Het lijkt ons goed te zorgen dat binding met oud-besturen sterk blijft. Daarom willen wij dit 

jaar een borrel of activiteit organiseren, speciaal gericht op de oud-bestuursleden, zodat deze nog eens 

langskomen en ook met elkaar herinneringen op kunnen halen. 
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Activiteiten 
 

De JDU organiseert diverse activiteiten waarin politieke inhoud en gezelligheid gecombineerd worden. Ook in het 

komende jaar zet het Bestuur Ten Hoeve in op het organiseren van prikkelende bijeenkomsten op de 

maandagavond. Hierbij spelen de werkgroepen een cruciale rol. Daarnaast handhaaft het Bestuur een aantal 

successen zoals het Kerstbenefiet, de Twinning en de Nacht van Europa. In aanloop naar de Tweede 

Kamerverkiezingen in 2017 zullen extra activiteiten worden georganiseerd. Deze activiteiten worden in het 

desbetreffende hoofdstuk toegelicht. Het Bestuur wil ten aanzien van de activiteiten op de volgende punten 

inzetten. 

 

 

Meer variatie op de maandagavond 

De maandagavond heeft inmiddels een vaste plaats verworven in de agenda van menig lid van de JDU. 

Doorgaans nodigen werkgroepen voor deze avond een aantal sprekers uit die een presentatie geven over 

een thema en vervolgens met de aanwezigen in discussie gaan. Om te voorkomen dat deze formule sleets 

wordt, worden werkgroepen gestimuleerd om meer variatie te brengen in de opzet van deze avonden. 

Hierbij kan bijvoorbeeld worden gedacht aan het trekken van grotere namen, meer participatie van het 

publiek door middel van quizzen of debatvormen en meer excursies. Daarnaast worden werkgroepen 

aangemoedigd om met elkaar samen te werken zodat een onderwerp van verschillende perspectieven 

belicht wordt. 

 

Opleiding en training 

Het Bestuur Ten Hoeve vindt het belangrijk dat leden van de JDU vaardigheden opdoen die bij politiek-

actieve jongeren passen. Daarom zullen het komende jaar verschillende trainingen worden aangeboden 

op het gebied van debatteren, vergaderen en moties schrijven. Waar mogelijk wordt aansluiting gezocht 

bij de trainingen die vanuit het Landelijk Bestuur en D66 worden aangeboden. 

 

Aandacht voor de werkgroepen 

De werkgroepen vormen een onmisbaar onderdeel van de Afdeling. De werkgroepvoorzitters zijn 

belangrijk om de werkgroepen productief en tegelijkertijd gezellig te houden. Het Bestuur wil 

werkgroepvoorzitters hierin beter ondersteunen. Om deze reden zal het Utrechts Politiek Kernoverleg 

(UPKO) een prominentere rol krijgen. Dit is de plek waar werkgroepvoorzitters hun ervaringen kunnen 

delen en kunnen overleggen over nieuwe, gezamenlijke activiteiten.  

 

Het Bestuur vindt het van groot belang dat werkgroepleden weten dat hun inzet gewaardeerd wordt. 

Daarom wordt er een kennismakingsactiviteit georganiseerd aan het begin van het bestuursjaar. Op deze 

manier kunnen werkgroepleden elkaar op een informele manier leren kennen. Aan het begin van de zomer 

2017 zal er een slotactiviteit voor de werkgroepen zijn om de werkgroepleden te bedanken. 
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Politiek 
 

Naast het gezellige verenigingsleven is politieke inhoud een van de pijlers van onze Afdeling. Deze pijler wordt op 

een aantal manieren uitgedragen door het Bestuur. 

 

 

Moties 

Een motie wordt volgens een vaste opzet geschreven over een relevant onderwerp. Vaak gebeurt dit door 

werkgroepleden die een maandagavondactiviteit over het betreffende onderwerp hebben georganiseerd. 

Het bestuur wil aankomend jaar dat een bijdrage leveren aan politieke inhoud laagdrempelig is voor 

geïnteresseerde leden. Daarom wordt in aanloop naar de Algemene Afdelingsvergadering (AAV) een 

motieschrijfavond georganiseerd met als doel geïnteresseerden in staat te stellen mee te schrijven aan 

moties en de kwaliteit te verhogen. Wanneer leden ideeën hebben voor moties of hieraan mee willen 

werken, kan altijd contact worden opgenomen met het Bestuur. 

 

Moties die zijn aangenomen op de AAV, kunnen worden ingediend op de Algemene Ledenvergadering 

(ALV). Op deze landelijke congressen wordt door de leden de politieke koers van de JD vastgesteld. Voor 

de Afdeling Utrecht is dit een uitgelezen kans haar politieke geluid te laten klinken. Daarnaast kunnen, in 

overleg, aangenomen moties bij de AAV van D66 Utrecht worden ingediend. Het is dan ook ons streven 

om als bestuur op deze AAV’s vertegenwoordigd te zijn. We willen leden aanmoedigen om actief deel te 

nemen aan AAV’s van de JDU. Dit doen we door het verdedigen van eigen moties te stimuleren en 

bereikbaar te zijn voor ondersteuning. 

 

Persberichten 

Persberichten zijn een middel om onze lokale standpunten en nieuwsberichten te uiten. Het Bestuur 

beoogt leden te enthousiasmeren om mee te schrijven aan persberichten. Persberichten kunnen tevens 

worden gebruikt om lokale initiatieven, zoals symposia, te ondersteunen en verkiezingsberichten te 

verspreiden in de aanloop naar de Tweede Kamerverkiezingen in maart. Persberichten zullen ter 

kennisgeving 24 uur voor publicatie met D66 Utrecht gedeeld worden. 

 

“Het Kwartiertje van…’’ 

“Het Kwartiertje van…’’ zorgt er voor dat de lokale/regionale politiek en de JDU dichter bij elkaar komen. 

Driewekelijks begint het Kwartiertje om 20:00 in plaats van 19:45, waardoor het een integraal onderdeel 

van de maandagavondactiviteit vormt en de opkomst waarschijnlijk hoger ligt. Tevens zal geprobeerd 

worden sprekers van andere politieke kleur of lokale bestuurders uit te nodigen, zodat het meer divers en 

aantrekkelijk wordt. 
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Tweede Kamerverkiezingen 2017 
 

De Tweede Kamerverkiezingen komend jaar zijn een uitgelezen kans om de JDU extra in de schijnwerpers te 

zetten. Rond deze periode is er meer aandacht voor politiek, waardoor de kans groter is dat we mensen enthousiast 

kunnen maken om lid te worden van de JDU. De verkiezingen bieden ons de mogelijkheid om onze stem te laten 

horen en om onze politieke doelen uit te dragen. Om dit te bereiken hebben we een aantal plannen voor komend 

jaar. 

 

 

Politiek Fabriek Utrecht (PFU) 

Om de kansen in dit politieke jaar optimaal te benutten gaan we meer aandacht besteden aan de PFU. De 

PFU is een belangrijk samenwerkingsverband in ons streven jongeren politiek bewust te maken.  

 

Een voorbeeld van een activiteit die met de PFU georganiseerd kan worden is een groot verkiezingsdebat 

met andere PJO’s. Met de juiste promotie kan een dergelijke activiteit veel aandacht trekken. Dit is goed 

voor de algemene bekendheid van PJO’s. Een debat is dan ook een goed moment om onze mening uit te 

spreken over politieke kwesties. Hoe meer PJO’s er mee doen, hoe meer mensen we kunnen bereiken. Het 

moet dan ook ons doel zijn om samen met de PFU zoveel mogelijk PJO’s te betrekken.  

 

Debattrainingen 

Met het zicht op een groot verkiezingsdebat zijn een aantal debattrainingen onmisbaar. Dat is belangrijk 

voor de ontwikkeling van onze leden. Wij nemen ons voor om minstens twee debattrainingen te 

organiseren. Deze trainingen zullen laagdrempelig aangeboden worden zodat iedereen mee kan doen. Dat 

kan zelfstandig of met andere PJO’s. 

 

Verkiezingsavond 

Ten slotte wordt op de dag van de verkiezingen een verkiezingsavond organiseren om “Papa Pechtold” 

samen toe te juichen en zo snel mogelijk op de hoogte te zijn van de uitslagen. We zullen deze avond niet 

alleen vullen met het kijken naar een tv-scherm maar ook met discussie, speculatie en gezelligheid. Omdat 

we als JD’ers toeleven naar de verkiezingen is het leuk om deze ook gezamenlijk mee te maken. 
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Financieel beleid 
 

Een solide financieel beleid is een van de bestaansvoorwaarden voor een vereniging, zo ook voor JD Utrecht. Om 

een zodanig beleid te bewerkstelligen, wil het Bestuur de navolgende pijlers in acht nemen. 

 

 

Transparantie & toegankelijkheid 

Het Bestuur wil het transparantiebeleid ten aanzien van de uitgaveposten en toegankelijkheid van de 

begroting van afgelopen jaar graag voortzetten. De begroting dient voor leden van de Afdeling 

gemakkelijk vindbaar te zijn op de website en de posten van uitgaven en inkomsten dienen middels tekst 

en grafieken helder te zijn. Daarnaast zal het Bestuur werkgroepen aan het begin van het jaar duidelijk 

informeren over de financiële mogelijkheden die zij hebben met betrekking tot bijvoorbeeld drankjes en 

het vergoeden van reiskosten voor sprekers. 

 

Begroting 

JDU is een van de grootste Afdelingen van de JD. Er is derhalve ook relatief veel geld te besteden voor 

plannen en projecten. Hier hoort een passend financieel beleid bij. Het Bestuur wil het geld dat de Afdeling 

heeft, investeren in activiteiten en middelen die haar vooruit helpen. De begroting is tot en met 31 

december 2016 al gemaakt door Bestuur Blok en vastgesteld door de AAV. Wij hebben als bestuur dan 

ook niet de intentie hier grote veranderingen in door te voeren. 

 

Wel zijn wij van plan op een paar posten de begroting iets te wijzigen. Zo heeft de Afdeling op dit moment 

geen goede camera. Voor promotie en ledenbinding is het essentieel om goede foto’s te kunnen maken. 

Daarom is het Bestuur van plan uit te zoeken of dit boekjaar een nieuwe camera aan kan worden geschaft. 

 

Voor het boekjaar 2017 wordt eind 2016 een begroting vastgesteld, welke aan de AAV zal worden 

voorgelegd. Deze begroting zal in overeenstemming zijn met de plannen en activiteiten die wij als bestuur 

aankomend jaar willen realiseren. Hierbij wil het Bestuur een extra uitgavenpost creëren voor activiteiten 

rondom de Tweede Kamerverkiezingen. 
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September 2016 

utrecht@jd.nl 


